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Letošní léto už nám ukázalo všechny své podoby. V Bělči jsme naštěstí 
byli ušetřeni různých přírodních katastrof, které však jinde v zemi napáchaly 
mnoho škod. Sluníčko teď zase pěkně svítí a děti mají před sebou ještě necelý 
měsíc letních práznin. Ať je pro všechny jen veselý. 
 
Zprávy z obce 
Přečerpávací stanice odpadních vod funguje 
Po osazení nového čerpadla a opětovném namontování zpětné klapky 
přečerpávací stanice v Bělči pracuje na 100%. Podle informací           
bratronického starosty Vl. Štěrby není v současné době v Bratronicích 
zaznamenána žádná stížnost na zápach z tzv. média (tedy z kanalizačního 
potrubí) z Bělče. Doufáme, že současný stav vydrží.                                          -st- 
Dlužníci obecních poplatků 
Obecní úřad registruje v současnosti několik občanů, kteří zapomněli uhradit 
poplatky za separovaný odpad a stočné za 1. pololetí 2008. Všichni byli vyzváni 
dopisem, aby ihned dlužné částky doplatili.                                                        -ou- 
Pamatujte na včasnou výměnu občanských a řidičských průkazů  
Obecní úřad připomíná občanům, kterých se to týká, povinnost vyměnit doklady 
za nové: U občanských průkazů vydaných od 1.1.1999 - 31.12.2003 musí být 
zažádáno o výměnu nejpozději do konce listopadu 2008. Řidičské průkazy 
vydané od 1.1.1994 - 31.12.2000 jsou držitelé povinni vyměnit do 31. 12. 2010. 
Dle informací medií je vhodné zažádat co nejdříve, zkontrolujte si proto raději své 
doklady, jestli se vás tyto informace také netýkají.                                             -ou- 
 
Zprávičky z naší školičky 
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Vážení přátelé, chceme se s vámi podělit o zážitky z posledního dne letošního 
školního roku. Přestože jsme v naší školce z havarijních důvodů byli nuceni 
ukončit provoz dříve, připravili pro nás zaměstnanci LS Nižbor „Den v lese." Byla 
to vycházka ke zřícenině hradu Jenčov, spojená s řadou úkolů, otázek, hledání a 
her pro naše děti. Celá akce začala setkáním s lesáky za Bělčí. Lesní cestou 
přírodní rezervace Vůznice jsme postupovali až k místu, kde děti vyhledávaly 
ukryté obrázky lesních živočichů, na dalším místě měly za úkol najít na zemi vše, 
co patřilo zvěři. Našly zde shozy z jelení i srnčí zvěře, kůži a lebku ze srnce. Poté 
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jsme si společně s dětmi prohlédli zříceninu hradu Jenčov a zapsali se do pamětní 
knihy. Cestou zpět pro nás lesáci připravili ohniště s opékáním špekáčků. Nejvíce 
se ale dětem líbila střelba ze vzduchovky na zavěšené balónky, kterou si 
vyzkoušeli i dospěláci. Zážitkem pro ně byla také jízda „džípem" zpět. Děkujeme 
pracovníkům  Lesní správy Nižbor za krásné dopoledne, které našim dětem 
připravili. 
Také děkujeme za přidělení finančních prostředků na další pokračování projektu 
„Les ve škole - škola v lese." Projekt jsme nazvali „Podmořský svět" a jeho cílem 
je výchova ke zdravému životního stylu v MŠ, ke zdravému a podnětnému 
prostředí. Plynule chceme tímto novým projektem navázat na další ekosystém, 
kterým je právě voda. Zaměříme se tedy na úpravy umýváren a toalet. Na 
stránkách Kurýra se těšíme na shledání s vámi opět v měsíci září.                 lm+jd 
 
Hlásí se  ZŠ a MŠ Bratronice 
Z prázdninové školy..... 
Vysvědčení jsou už dávno rozdaná a prázdniny jsou v plném proudu. 27.června 
jsme se všichni ve škole slavnostně rozloučili, hlavně se žáky, kteří se   k nám po 
prázdninách už nevrátí. Za obec byla předat dětem dárky paní M.Knížetová. Do 
6.ročníku do škol v Kladně a Kamenných Žehrovicích odcházejí Petr Mikula, 
Jirka Kučera, Kuba Černý, Lucka Vlachová, Vojta Lapuník, Nikola Karasová, 
Adam Balala a na sportovní gymnázium do prvního ročníku Ondra Švanda.  
Na jinou školu se přihlásili i dva z našich mladších žáků, ale možná se jim o 
prázdninách zasteskne a v září přece jenom přijdou do školy do Bratronic. Mohli 
by společně s námi přivítat 11 nových prvňáčků nebo nového pana učitele, na 
kterého se všichni už moc těšíme.   
Děti mají sice prázdniny, ale škola ani její zaměstnanci zatím ještě ne. Vlastně je 
ani nestihneme mít, ale nevadí, stojí to totiž za to. První prázdninový týden se 
konaly velké přípravy a úklid před dlouho očekávanou akcí – škola dostala úžasný 
dárek – nová plastová okna. Měli jsme z toho trochu obavy, ale rychlost a 
šikovnost řemeslníků, kteří okna během 2 dnů vyměnili, byla až neskutečná. Moc 
chválíme firmu Maskop. Teď už jen dokončovací zednické práce a pak nově 
barevně vymalovat a škola bude skoro jako nová. Doufáme také, že se nám díky 
novým oknům podaří v nadcházející topné sezóně ušetřit nemalé množství peněz 
za elektřinu, které se pak budou moci věnovat přímo na potřeby dětí.  
Nový školní rok začneme v pondělí 1.září, snažíme se, aby bylo do té doby vše 
připravené. Držte nám palce. 
 
Fotografie z prací ve škole, z výletů z konce školního roku i další informace a 
zajímavosti o nás si můžete prohlédnout na webových stránkách školy: 
www.zsbratronice.cz. 
 
Přeju všem krásné léto, hezkou dovolenou a dětem, ať si užijí i druhou polovinu 
prázdnin.                     Jitka Tenklová, ředitelka 
 

http://www.zsbratronice.cz/


Firma  SKOBLA PO, spol. s r.o.  se  
sídlem  v Unhošti  byla založena 
v roce 2003 jako obchodní a 
stavební firma se specializací na 
výrobu a montáž plastových, 
dřevěných a hliníkových oken, dveří, 
výkladců, apod. Taktéž dodáváme i 
příslušenství jako např.  žaluzie, 
rolety, sítě proti hmyzu, venkovní i 

vnitřní parapety, střešní okna, ale také i garážová vrata rolovací nebo sekční.. Na 
všech našich pobočkách tj.v Berouně, Praze, Roudnici  i Unhošťi  nabízíme 
tyto produkty a služby: od zpracování nabídky, konzultaci a poradenství, až po 
samotnou realizací. Každá pobočka je zárověn takovou vzorkovou kanceláři, kde 
si lze prohlédnout a vybrat požadovaný produkt či službu. Veškerý produkt je 
české výroby tzn. že je vyroben u nás.  
 

Plastová okna i dveře vyrábíme z německých profilů DECEUNINCK zendow 
nebo SALAMANDER  STREAMLINE 76.Všechny výrobky mame certifikovány a 
splňují i ty nejnáročnější požadavky. Dřevěná EUROokna i dveře dodáváme z 
lepeného třívrstvéného hranolu. Jako material používáme smrkové dřevo, 
borovici,  meranti či dubové dřevo. Všechna okna i dveře koveme špičkovým 
značkovým kováním ROTO nebo WINKHAUS. 
 

Na takto zvolený material můžeme dát s jistotou  záruku 5 let i když 
předpokládaná životnost je podstatně delší. Samozřejmostí je servis po celou 
dobu záruky a i po skončení záruční doby se na nás můžete obrátit.Protože jen 
kvalitní servis a údržba zajistí bezproblémové používání po dlouhá léta. Z praxe 
ale můžeme uvést, že jakmile po montáži nových oken a dveří námi vyškolení 
pracovníci tyto seřídí a zprovozní, tak již není potřeba v průběhu jejich používání 
žádného dalšího zásahu. V každém případě zákazník obdrží po montáži podrobný  
- ale srozumitelný – návod na jejich údržbu 
a používání.   
 

Náš  sortiment  máme rozšířený i o zámečnické  výrobky  jako jsou ploty, vrata a 
vrátka, balkonová zábradlí, mříže a další kovo-výrobky. V sortimentu služeb 
máme i stavební činnosti:  obkladačské práce, zednické práce, pokrývačské 
práce, atd.   
 

K veškerým našim produktům nabízíme i kompletní servis, tj. zaměření , 
zpracování nabídky, konzultaci, dopravu, demontáž , montáž, zednické začištění 
a případnou likvidaci starých prvků.  
 

V případě vašeho zájmu nás kontaktujte: 
 

SKOBLA PO, spol. s r.o.                                                      tel./fax.: 312 699 669 
Křivoklátská 170                                                                     tel.:        312 690 414 
(areál bývalého pivovaru)                                                737 588 870, 603 878 565 
273 51 Unhošť                                     skobla.po@seznam.cz   www.skobla-po.cz 
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Ekologie pro každého občana 
Elektrowin připomíná 
Novela zákona o odpadech, která nabyla účinnosti 13. srpna 2005, stanoví 
výrobcům elektrických a elektronických zařízení povinnost zajistit zpětný odběr, 
oddělený sběr, zpracování a recyklaci vyřazených elektrozařízení.  
Výrobci velkých a malých domácích spotřebičů založili 25. května 2005 
Elektrowin, a. s., jako provozovatele kolektivního systému, jehož prostřednictvím 
se rozhodli plnit své zákonné povinnosti. 
Do obchodního rejstříku byla společnost Elektrowin zapsána 15. července 2005 a 
5. prosince téhož roku obdržela rozhodnutí od ministerstva životního prostředí o 
zápisu do Seznamu výrobců jako kolektivní systém pro skupiny elektrozařízení 1, 
2 a 6 (velké domácí spotřebiče, malé domácí spotřebiče a elektrické a 
elektronické nářadí a nástroje) pod registračním číslem: KH001/05-ECZ. 
 

O výsledcích hovoří čísla 
Vznikem firmy začal proces, na jehož konci je recyklace elektrospotřebičů a 
perfektně fungující systém zajišťující sběr a následné materiálové využití surovin 
získaných z vysloužilých elektrospotřebičů.  
Objektivně o výsledcích práce každého kolektivního systému – v České republice 
je jich zapsáno celkem šest – vypovídají čísla. Konkrétně ta, která uvádějí, jaké 
množství elektrospotřebičů je zpětně odebráno a předáno k recyklaci. Pro větší 
srozumitelnost se toto množství uvádí v kilogramech odebraných spotřebičů na 
občana a rok. 
V době, kdy společnost Elektrowin započala svou činnost, třídily domácnosti 1,24 
kg elektroodpadů na jednoho obyvatele. Za první rok činnosti kolektivních 
systémů již toto množství přesahuje 2 kg, z toho Elektrowin ve svém systému 
sebral více než 1 kg na obyvatele velkých a malých domácích spotřebičů, nářadí 
a nástrojů. V celkovém objemu to znamená zvýšení sběru elektrozařízení více 
než o 2 600 000 kg za jeden rok. 
Do konce roku 2008 se ale současné hodnoty musejí zdvojnásobit. Ukládá nám to 
evropská směrnice, která stanovila členským zemím zajistit už do konce roku 
2006 plnění kvóty 4 kg na obyvatele a rok. Novým členským státům, Irské 
republice a Řecku umožnila směrnice požádat o prodloužení lhůty k dosažení 
těchto cílů nejvýše o dva roky. Česko o dvouletý odklad požádalo a získalo jej. 
 

Nejdůležitější jsou informace 
Stále se zlepšující výsledky zpětného odběru, odděleného sběru, zpracování a 
recyklace vyřazených elektrozařízení ovšem nejsou jen zásluhou vybudované sítě 
sběrných míst, mobilního svozu a navazujících zpracovatelských kapacit. Stejně 
důležité je neustále zlepšovat informovanost veřejnosti o fungování tohoto 
systému, o tom, kam je možné vysloužilý spotřebič odevzdat, za jakých podmínek 
nebo jak je systém financován. 
Těší nás váš zájem o tuto problematiku, který zároveň svědčí o vašem kladném 
vztahu k ochraně životního prostředí. Máte-li zájem o bližší informace kdykoli je 
najdete na internetových stránkách: www.elektrowin.cz.  

http://www.elektrowin.cz/
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Společenská rubrika 
 
BLAHOPŘEJEME                   
Všem našim spoluobčanům, kteří v létě slaví svá životní jubilea, přejeme dobré 
zdraví a méně starostí. Jmenovitě blahopřejeme paní Jaroslavě Dvořákové, paní 
Martě Brožové, panu Luďkovi Hyklovi, paní Jitce Kopecké, paní Ivaně Prachové, 
paní Heleně Černé, panu Václavu Kopeckému a panu Jiřímu Matějovskému. 
Přejeme vám všem stálou osobní pohodu!                          Starosta, OZ a redakce 
 
CYKLISTIKA 
Mistrovství České republiky v silniční cyklistice amatérů 
O víkendu 19. a 20.7. se ve Bělči uskutečnilo Mistrovství republiky amatérských 
cyklistů. Bylo zde mnoho vynikajících výkonů. Například Michal Stark s 
amputovanou levou nohou nechal za sebou mnoho zdravých závodníků! Je až 
zarážející, že tomuto skvělému sportovci a nositeli olympijských medailí, letos náš 
Olympijský výbor zakázal start v Pekingu jen proto, že startoval na nějakých 
závodech neoprávněně v národním dresu!  
Náš závod bohužel poznamenala jedna smutná událost. Závodníka Romana 
Galatíka, jedoucího si pro vítězství, v lese na Skalkách srazilo protijedoucí auto, 
které nerespektovalo příkaz doprovodného vozidla  zastavit na krajnici a 
pokračovalo dál nesníženou rychlostí! Závodník byl převezen helikoptérou na 
Motolské ARO. Aniž by se samotného závodníka někdo zeptal (ani to nešlo) na 
nehodu, tak v novinách se psalo, že jel v protisměru, což uvedl řidič auta! Zatímco 
závodník byl odpálen autem až do lesa, řidič odstranil zbytky kola ze silnice ještě 
před příjezdem policie, prý aby na to někdo nenajel! 
 
Časovka Běleč - Lány - Běleč  
Muži 19 - 29 let :  
Krummer Radek ml. - Ostrava - 0:34:08 hod. - průměr - 43,95 km/hod.  
11. Želina Jakub - Běleč -0:36:28 hod. - průměr - 41,13 km/hod.  
 
Muži 30 - 39 let : Mráz Kamil - Uničov - 0:33:04 hod. - průměr - 45,36 km/hod.  
 
Muži 40 - 49 let :  
Vitáček Tomáš - Čelakovice - 0:34:31hod. - průměr - 43,46 km/hod.  
19. Stark Michal - Jeneč - 0:38:13 hod. - průměr - 39,25 km/hod.  
 
Muži 50 - 59 let : Krummer Radek - Ostrava - 0:34:31 hod. - průměr - 43,46 
km/hod.  
 
Muži nad 60 let :  
Kasal Jiří - Lovosice - 0:36:16 hod. - průměr - 41,36 km/hod.  
13. Prach Karel - Běleč - 0:43:47 hod. - průměr - 34,26 km/hod.  
 



Junioři : Jerman Jakub - Louny - 0:37:23 hod. - průměr - 40,12 km/hod.  
 
Ženy : Polívková Kája - Praha - 0:39:18 hod. - průměr - 38,17 km/hod.  
 
Silniční závod  
Muži 19 - 29 let - Krupička Martin - Rudná - 2:59:12 hod. - 38,17 km/hod.  
 
Muži 30 - 39 let -  
 
Muži 40 - 49 let -  
Vitáček Tomáš - Lovosice - 2:00:26 hod. - 37,86 km/hod.  
40. Stark Michal - Jeneč - 2:13:27 hod. - 34.13 km/hod.  
 
Muži 50 - 59 let - Kakač Miroslav - Praha - 1:29:13 hod. - 38,33 km/hod.  
 
Muži nad 60 let -  
Kasal Jiří - Lovosice - 1:33:10 hod. - 36,71 km/hod.  
15. Prach Karel - Běleč - 1:58:31hod. - 28,86 km/hod.  
 
Junioři : Jerman Jakub -Louny - 1:31:48 hod. - 37,25 km/hod.  
 
Ženy : Kočí Lucie - Praha - 1:37:41 hod. - 35,01 km/hod.  
 
Foto : Roman Galatík při časovce. 
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FOTBAL 
O Pohár starosty Sýkořic  
V prvním utkaní jsme porazili gólem Karla Fejfara z pokutového kopu domácí tým 
Sokol Sýkořice. Ve druhém utkání jsme prohráli 1:4 se Slavojem Kladno a ve 
třetím utkání jsme až po penaltovém rozstřelu prohráli 2:3 s Kings Praha a 
obsadili 3.místo. 

1. Kings Praha 
2. Slavoj Kladno 
3. SK Běleč 
4. Sokol Sýkořice 

 
Naším tradičním turnajem je Memoriál Josefa Bureše, 
kde jsme si to o postup do finále rozdali se Sokolem Bratronice a podlehli mu 0:3. 
Ve druhém utkání porazil Braškov „B“ Sokol Sýkořici 4:3. V utkání o 3. místo jsme 
po prvním poločase prohrávali se Sokolem Sýkořice 1:2, ale ve druhém se nám 
podařilo vyrovnat na konečných 4:4. Ve finále lépe začal Braškov který po 
poločase vedl 1:0, ale na konci se radovali Bratronice z vítězství 2:1. 
 

Výsledky:  SK Braškov „B“- Sokol Sýkořice 4:3 (2:2) 
Štáfek 2x               Diviš 2x 
Žák Jiří                 Valenta  
Šimonka 
 
SK Běleč – Sokol Bratronice 0:3 (0:0) 
                               Nedvěd 
                               Kníže 
                               Hofman 
O 3.místo 
SK Běleč - Sokol Sýkořice 4:4 (1:2) 
Hykl 3x                    Diviš 2x 
Prach                       Vančura 
Freiberg roz. pen.   Mutinský 
 
Finále: 
Sokol Bratronice - SK Braškov „B“ 2:1 (0:1) 
Bláha 
Nedvěd                                                                              -lp- 

 
 Bělečský Kurýr, měsíční zpravodaj Obecního úřadu Běleč, 

vydává obec Běleč, člen mikroregionu Bratronicko; OÚ Běleč čp. 64, 273 63, 
pošta Bratronice; tel. 312 659 151, e-mail: belec@belec.cz,   
Registrace na Ministerstvu kultury e.č. MK ČR E 10593 
Redakce: L.Burešová (-bul-), e-mail: kuryr@belec.cz;  internet: www.belec.cz   
Příspěvky dodejte na OÚ Běleč nebo e-mailem do 10. dne v měsíci.  
Autorské značky: starosta (-st-); obecní zastupitelstvo (-oz-); obecní úřad (-ou-); 
ředitelka L. Matoušková a učitelka J. Dvořáková - MŠ (-lm&jd-)  

 

- 8 - 


